
 

 

 

 

 

 

Republika e Kosovës 

Republika Kosovo-Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština – Assembly 

VI saziv 

Jesenja sesija  

 

Komisija za nadgledanje javnih finansija  

Sednica br. 30. 

Priština, 30. oktobar, 2018. godine, u 11:30 časova  

Zgrada Skupštine, sala N-302 

 

Z A P I S N I K  

 

Sednici su prisustvovali: Driton Selmanaj, Avdullah Hoti, Valon Ramadani, Andin Hoti, Etem Arifi, 

Emilija Rexhepi i Ali Lajçi. 

 

Odsutni: Mërgim Lushtaku, Verica Ćeranić, Albert Kinolli i Faton Topalli. 

 

Osoblje za podršku: Mehmet Simnica, Antigona Ibraj, Ajet Avdullahu i Endrit Rustemi. 

 

Pozvan: Skënder Reçica, ministar Ministarstva za rad i socijalnu zaštitu  

 

Ostali učesnici: Driton Ademi, Izedin Bytyçi iz MRSZ-a; Astrit Bllaca, Emine Fazliu iz KNR-a. 

 

Sednicom je predsedavao: Driton Selmanaj, predsednik komisije.  

 

 

Dnevni red:  

 

1. Usvajanje dnevnog reda;  

2. Usvajanje zapisnika sa održane sednice 24.10.2018. godine;  

3. Razmatranje izveštaja revizije o godišnjim finansijskim Izveštajem Ministarstva za 

rad i socijalnu zaštitu, za godinu završenu 31. decembra 2017. godine;  

4. Razno.  

 

Nakon što je predsednik utvrdio da su ispunjeni uslovi, otvorio je sednicu prema sledećem 

dnevnom redu.  

 

1. Usvajanje dnevnog reda  

Dnevni red je usvojen bez izmena.  

 

2. Usvajanje zapisnika sa održane sednice 24.10.2018. godine 

 

Zapisnik održane sednice 24.10.2018, usvojen je bez primedbi.  



3. Razmatranje izveštaja revizije o godišnjim finansijskim Izveštajem Ministarstva za 

rad i socijalnu zaštitu, za godinu završenu 31. decembra 2017. godine 

 

Driton Selmanaj, je naveo da će Ali Lajçi biti poslanik izvestilac za nalaze iz Izveštaja revizije za 

Ministarstvo rada i socijalne zaštite i pozvao je istog da predstavi nalaze ove revizije.  

 

Ali Lajçi, je u kratkim crtama predstavio nalaze iz Izveštaja revizije za Ministarstvo rada i socijalne 

zaštite. On je rekao da, za ovu godinu, Nacionalna kancelarija revizije je dala nemodifikovano 

mišljenje, sa naglaskom pitanja. Godišnji finansijski izveštaji, za godinu završenu 31. decembra 2017. 

godine, predstavljaju pravičan i istinit izgled, u svim materijalnim aspektima. On je rekao da postoje 

nekoliko problema ili mana, kao što je sa osobljem, javnim nabavkama, planiranjem budžeta, 

troškovima u kategoriji roba i usluga, subvencija i plata. Sve ove oblasti su praćene slabostima. On je 

takođe pomenuo i pitanje preporuka iz prethodnih godina, koje su ostale ne sprovedene.  

 

Skënder Reçica, je rekao da je Ministarstvo za rad i socijalnu zaštitu sklopilo ugovor o saradnji sa 

Agencijom za civilnu registraciju i Islamskom zajednicom Kosova, s ciljem da se registruju lica koja 

nisu živa i da se zaustavi praksa iskorišćavanja od strane porodica i ne registrovanja na vreme. On je 

rekao da, kako bi se to sprečilo u potpunosti, sem kontrole svakih 6. meseci, ministarstvo trenutno 

nema neki drugi mehanizam. On je pomenuo i da duple penzije, za koje je rekao da je protekle godine 

instaliran softver, međutim još uvek ne postoji integrisani softver za sve oblasti. Istovremeno je rekao 

da licima kojima su bili pod ugovorom o delu nije produžen ugovor. Vezano za nepravilne isplate, 

rekao je da lica koja su radili na rešenju, su se smatrali kao zaposlena lica, iako su oni radili jedino 

nekoliko dana.  

 

Driton Selmanaj, je rekao da je povećanje broja nepravilnih isplata za zabrinutost. Ministarstvo je 

vršilo isplate na osnovu zahteva a ne na osnovu ugovora o snabdevanju za lekove. On je pomenuo da 

je primljeno 25. lica nepoštovanjem procedura regrutovanja. On je takođe rekao da, u dva slučaja, 

ministarstvo je izabralo neodgovorne ekonomske operatore.  

 

Emilija Rexhepi, je rekla da je broj angažovanih pod ugovorom o delu prevelik. Od tih zaposlenih, 

nijedan nije iz bosanske zajednice. U Regionalnom centru u Prizrenu, postoji znatan broj penzionera 

koji ne mogu da za svako pitanje komuniciraju na maternjem jeziku. Tokom mandata prethodnog 

ministra, tu je bio jedan zaposleni ali mu ipak nije podužen ugovor o radu. Kako se vidi iz izveštaja 

revizije, od 25. zaposlenih lica koji su bili zaposleni ugovorom o delu, nijedan od njih nije bio iz 

bosanske zajednice.  

 

Andin Hoti, je pitao o razlici između dobitnika više od jedne penzijske šeme i dobitnika koji dobijaju 

više od jedne kategorije. On je rekao da je nepravedno da neko lice koje dostigne starost za penziju, ne 

može da koristi i penziju veterana, ako je veteran. Vezano za to, pitao je ministra da li je preduzeto 

nešto kako bi se izmenilo ovo stanje.  

Avdullah Hoti, je pitao zašto se ne sprovodi Zakon o veteranima rata. On je rekao da ovaj zakon 

predviđa da se izvrši kategorizacija veterana rata, i maksimum troškova za ovu kategoriju ne treba 

preći 0.7% domaćeg bruto proizvoda.  

 

Skënder Reçica je rekao da su sastavili Uredbu i da je ona krajem novembra 2017. godina prosleđena 

Vladi. 



Zaključak  
 

KNJF je odlučio da Izveštaj revizije o godišnjim finansijskim izveštajima Ministarstva za rad i 

socijalnu zaštitu, za godinu završenu 31. decembra, 2018. godine ne bude prosleđen na plenarnu 

sednicu. Preporuke iz ovog Izveštaja će se diskutovati na narednoj sednici Komisije i biće dostavljene 

MRSZ-u.  

 

4. Razno  

 

Driton Selmanaj, je saopštio poslanicima da su na prethodnoj sednici diskutovali o mogućnostima da 

komisija zatraži od Nacionalne kancelarije za reviziju, da u reviziji za narednu godinu tretira podele 

grantova i subvencija za Ministarstvo regionalnog razvoja i Ministarstva za zajednice i povratak. On je 

rekao da NKR već tretira Ministarstvo poljoprivrede. On je upitao poslanike da li se slažu da zatraže 

izveštaj ministarstava, o tome kako su trošili budžet u ovoj kategoriji.  

 

Avdullah Hoti, je rekao da je zahtev sa protekle sednice bio da Komisija traži pismeni izveštaj i da na 

osnovu izveštaja koje izrađuju ova ministarstva pozovemo ministre na izveštavanje, ili da grupa 

poslanika iz ove komisije posete ova ministarstva. Zahtev da ovo bude deo revizije je zahtev za 

izveštaj koji će doći u junu naredne godine, jer je stanje sada veoma alarmantno. On je rekao da je 

jedan zamenik ministra razrešen jer je ušao u pazarenje sa subvencijama u poljoprivredi. Dalje, naveo 

je da KNJF treba da bude u funkciji nadgledanja ministarstava, dok revizija može da obavlja svoj 

posao.  

 

Zaključak  

 

KNJF je odlučio da zatraži detaljirani izveštaj u vezi s budžetom o troškovima javnog novca za 

grantove i subvencije, za vremenski period od oktobra 2017. do oktobra 2018. godine, od Ministarstva 

za regionalni razvoj, Ministarstva poljoprivrede i Ministarstva za zajednice i povratak, a Nacionalnoj 

kancelariji revizije preporučuje da u godišnjem planu revizije, za narednu sezonu revizije, revidira 

podele i troškove grantova i subvencija, za gorepomenute institucije.  

 

Driton Selmanaj, je obavestio poslanike da sekretar nije uzvratio odgovor, u vezi sa zahtevom za 

dodelu dodatnih budžetskih sredstava za 2018. godinu, za aktivnost revizije finansijskih izveštaja i 

izveštaja o finansijskoj izjavi kampanje političkih subjekata za 2017. godinu. Do narednog sastanka 

KNJF-a, očekujemo odgovor. Predsednik je takođe naveo da će na narednom sastanku KNJF-a biti 

tretiran izveštaj revizije z MKOS i preporuke za MRSZ.  

 

Sednica je završena u 11:30. časova 

 

Pripremili:  

Osoblje za podršku Komisije.  

Predsednik komisije,  

___________________ 

Driton Selmanaj 


